

Announcement

Dear Respected USTF Community

Subject: Shift education to remote learning system for two weeks starting from 3-1-2022

Within the continuous framework of the University of Science and Technology to achieve a safe educational environment under the current health circumstances; and in line with the directions of the Ministry of Education to implement the national precautionary measures to limit the spread of the Corona virus (Covid-19); and in the context of following up the progress of the situation in order to have a safe return to spring (second) semester 2021-2022, kindly note that:

- It has been decided to shift education to remote learning system for two weeks effective form January 3rd,2022.
- During this period, hybrid learning system will be adopted for all the programs that depend on laboratories, practical training as well as clinical training.
- In addition to the above, kindly note that during this period, the following precautionary measures need to be followed:
 - i. All students are required to obtain a negative test result (PCR) that does not exceed 96 hours prior to entering the USTF.
 - ii. Requiring Al Hosn Green Pass for all the visitors before entering the USTF.

Noting that these standards are subject to be updated and amended due to the regular and continuous evaluation of current health circumstances and in coordination with the committees and local emergency, crises, and disasters teams in Fujairah emirate and you are going to be informed with any progress that may take place.

Wishing you all the best

جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

السادة أعضاء هيئة التدريس والهيئة الادارية والفنية والطلبة
بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: تحويل الدراسة إلى نظام التعليم عن بعد لمدة أسبوعين بدءاً من 3 يناير 2022

في إطار سعي جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة لتحقيق بيئة تعليمية آمنة في ظل الأوضاع الصحية الراهنة، وتماشياً مع توجيهات وزارة التعليم وتطبيقاً للإجراءات الوطنية الاحترازية للحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد-19)، وفي إطار متابعة تطور الوضع لتسهيل العودة الآمنة في الفصل الربيعي (الثاني) 2021-2022، فقد تقرر ما يلي:

- تحويل الدراسة إلى نظام التعليم عن بعد لمدة أسبوعين بدءاً من 3 يناير 2022.
- تطبيق التعليم الهجين على التخصصات التي تعتمد على التطبيق العملي والمختبرات والتدريب السريري خلال تلك الفترة.
- إضافة إلى ما سبق، يرجى الإحاطة أنه خلال تلك الفترة يتعين الالتزام بالضوابط التالية:
 - i. إلزام جميع الطلبة الحصول على نتيجة فحص سلبية (PCR) لا تزيد مدتها عن 96 ساعة قبل دخول الجامعة
 - ii. إلزامية تطبيق نظام المرور الأخضر- عبر تطبيق الحصن على جميع الزوار لدخول الجامعة.

علماً بأن هذه المعايير قابلة للتعديل بناءً على ما يرد من تقييم دوري للأوضاع الصحية من الجهات الصحية وبالتنسيق مع اللجان وفرق الطوارئ والأزمات والكوارث المحلية في امارة الفجيرة وسيتم موافاتكم بأية مستجدات بهذا الشأن.

مع تمنياتنا لكم بالسلامة والتوفيق

FORWARD TOGETHER

ننطق معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW

USTF

ننطق معاً
سجل الآن